
Membership Application Form Downloading  

申請表格供下載              Updated on 2 July 2019 

 

Please mail completed HKFISSA application forms and cheques to P.O.Box 5853, Post Office, Central, Hong Kong. 

香港郵政總局郵箱 第 5853 號 
Hong Kong Former Immigration Service Staff Association               

電郵   :   secretary@hkfissa.org 

網址 ： http://www.hkfissa.org 

 

 

HKFISSA 

 

 

 

申請 加入 成為 香港前入境處職員協會 (HKFISSA) 會員表格 

 

 

 

 

表格下載

(rev.04-16) 

fissa.pdf 

 

HKFISSA 

 

 

 

申請 延續 成為 香港前入境處職員協會 (HKFISSA) 會員表格 

 

 

 

 

表格下載

(rev.04/16) 

fissa_rnew.pdf 

 

 

Remarks 

PDF 格式的申請表格，需要使用 Abode Acrobat Reader 來閱覽及列印。 

如果你需要該軟件，請按 http://www.adobe.com/acrobat/readstep.html  

免費下載。  

DISCLAIMER 

聲明適用於所

有置於 

hkfissa.org 

域名下之網頁 

使用者必須接受此免責聲明方可觀看此域名下之網頁或使用其中之資料。 

Use of pages under the domain of hkfissa.org is subject to the following disclaimer.Users must accept 

this disclaimer if they would like to view the pages or use information contained herein. 

本網明確聲明任何對本網之使用皆不構成任何人士與網主之合約或要約。 所有在本網之資料皆會隨時更改而不另行

通知。 網主只保證本網所載之資料僅於發佈時正確無誤，且不會承擔因使用本網及其所載內容而引起之任何損失。 

This web is published on the explicit condition that it shall not constitute part of any contract between the 

Webmaster and any person.  All information contained in this web is subject to change at any time 

without prior notification.  The Webmaster only guarantees that the information in this web is correct at 

and only at the time of publishing and will not be responsible for any loss whatsoever caused by use of 

this web or use of information contained herein. 
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